
                                                                                                                                 
 
 
 
Kredsbestyrelsesmøde i DTS Kreds Hovedstaden 
Mandag den 3. maj 2018 kl. 10.30 på Sluseholmen. 
 
Deltager: 
  
Niels Gyrsting 
Anette Prüsse Jensen 
Henrik Michaelsen 
Jens Norlund 
Kim Andersen 
Pia Vig 
Carsten Lagoni 
Henrik Lüthje 
Ulla Kær Andersen 
 
Afbud fra: 
 
Tina Charlotte Olsen 
 
Dagsorden: 
 

1) Godkendelse af endelig dagsorden 
 

2) Valg af referent 
 

3) Meddelelser fra formændene  
                                                                                                                       

4) Meddelelser fra andre/bordet rundt 
 

5) Dagsorden for hovedbestyrelsesmødet den 8. maj 2018: 
 

1. Velkomst 
2. Godkendelse af referat 
3. OK’18 - foreløbig stillingtagen til OK-resultatet 
4. Flytteplanerne i DNS 
5. Ledelsesværktøjerne 
6. Fremtidig struktur for DTSs og Ny samarbejdsstruktur i DNS 



7. Status Tillæg ‘18 
8. Konstituering - efter valg af nyt HB-medlem fra Seniorkredsen 
9. Nyt fra TR-fora og Kredse 
10. Nyt fra Udvalg 
11. Nyt fra Sekretariatet 
12. Økonomi - herunder salg af Hjalmar, kontingentregulering pr. 1. juni 2018 og 
status pr. april ‘18. 
 

 
6) Opfølgning på medlemsmails 

 
7) Eventuelt. 

 
1. Godkendelse af endelig dagsorden. 

 
Dagsorden blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 
 
 

2. Valg af Referent. 
 

Henrik Lüthje blev valgt til referent. 
 
 

3. Meddelelse fra formændene. 
 

De meddelelser der er fra formændene vil komme under de respektive nedenstående punkter 
under punkt 5. 
 
 

4. Meddelelser fra andre bordet rundt 
 

Kim Andersen/Henrik Michaelsen. (Tolden) 
 
Der er nyt organisations diagram i Tolden, og den har været til gennemsyn hos 
organisationerne, det er klart en forbedring i forhold til tidligere. 
 
 
Carsten Lagoni (Skatteankestyrelsen) 
 
Der skal etableres nye kontorer i styrelsen og dermed foretages nye ansættelser i Odense og 
muligvis også i Aalborg. 
I ankestyrelsen er man indstillet på at ansætte kollegaer fra SKAT, da man har god erfaring 
med kolleger herfra. Blev enig om, at det bør komme med i Nyt fra DTS, så interesserede 
kollegaer bliver opmærksom på stillingerne, når de bliver slået op. 
 
 



Ulla Kær Andersen (udvikling og forenkling) 
 
 Oswald Helmuts vej er ved at være fyldt op, men der er stadig god plads nogle steder, andre 
steder sidder kollegaer meget tæt. ICT er den eneste enhed, der har plads nok – og rimelige 
forhold for personalet. 
 
Der kommer nu en arbejdsmiljø repræsentant. 
 
Der er SU næste mandag. Der er kommet en ny sekretær og dagsorden er fra 
underdirektøren, punkterne fra B-siden er enten ikke kommet med, eller var beskåret, da der 
ellers vil komme for mange punkter – bliver der sagt. 
 
Arbejdsmiljøet på Osvald Helmuts vej: 
Vinduerne kan ikke åbnes, og er ingen gardiner der kan trækkes for vinduerne hvis solen 
står på, men der er nogle baldakiner som automatisk vil blive rullet ned, hvis solen står på, 
men det tager en time inden de er nedrullet. 
 
Kalvebod brygge. 
Der er hul i gulvet i kantinen, en kollega er faldet/snublet i hullet. Problemet er i første 
omgang løst ved at der blev sat en stol ovenpå hullet, efterfølgende er der lagt en plade på. 
 
Der er et vindue som er blæst ud af rammen. 
 

 

 
 
 
Pia vig (Skattestyrelsen) 
Der er en kollega, som skulle have været flyttet til Næstved, som har fået ansættelse i 
Østbanegade. 
 
 
 
Henrik Lüthje (Skattestyrelsen) 
 
Der har været forespørgsel fra et medlem om, hvor mange af DTS medlemmer i 
Hovedstaden, der er berørt af SKATs planer om udflytning af arbejdspladser til andre steder 
i Danmark, hvor mange der flytter med arbejdsopgaverne, samt hvor mange der har fundet 



andre arbejdsopgaver tætter på deres bopæl, eller har valgt at gå på pension eller forlade 
SKAT. Vi får ikke sådanne oplysninger fra ledelsen lokalt, så det vil blive taget med på 
hovedbestyrelsesmødet. 
 
Anette Prüsse Jensen (Administration og Service). 
 
Der ansættes i Herning. 
 
Serviceplanlæggeren for Øst er stoppet. 
 

5. Dagsorden for hovedbestyrelsesmødet den 8. maj 2018. 
Vi drøftede følgende punkter: 
 
3. OK-18. 
Der var en gennemgang af resultatet for de nu afsluttede overenskomstforhandlinger. 
CO10`s repræsentantskab skal mødes onsdag den 9. maj og drøfte, om det kan anbefale 
resultatet. Vi er ikke i tvivl om, at der er tilfredshed med det. 
Vores specielle krav skal forhandles færdig inden 18. maj. 
 
4. Flytteplanerne i DNS. 
Der er forlydende om, at flytteplanerne vil blive forsinket, nogle steder i landet på grund af, 
at renoveringen af husene ikke kan ske så hurtigt som planlagt, men det er ikke til at få af 
vide om hvor og hvem det drejer sig om. Der kommer formentlig noget inden sommerferien. 
Aftaler om hjemmearbejde skal forsat aftales individuelt mellem den enkelte og lederen. 
Flere steder i organisationen bliver der indskrænket i muligheden for at tage HAB, men den 
øverste ledelse siger, at det ikke er meningen – der skal blot ligge aftaler mellem leder og 
medarbejder. Det er aftalt med ledelsen, at denne holdning kommer helt ud til lederne yderst 
i organisationen. 
 
5. Ledelsesværktøjer. 
Der er givet tillæg til enkeltpersoner i forbindelse med flytningerne forskellige steder i 
landet. 
 
6.  Fremtidig struktur for DTS og ny samarbejdsstruktur i DNS. 
DTS har nedsat en arbejdsgruppe, der skal komme med forslag til DTS fremtidige struktur, 
arbejdsgruppen består af: 
 
Allan Christensen, 
Ole Pedersen. 
Anita Illum og 
Niels Gyrsting. 
 
Der skal b.la ses på 
 
Forhandlinger – Struktur 
Hovedbestyrelsens størrelse – her drøftede vi muligheden for at flere styrelser bliver 
repræsenteret alene i bestyrelsen og Skattestyrelsen ikke får så mange medlemmer i 
bestyrelsen. 



 
Kredsene – Vi talte om kreds IV kan bestå efter 2020, når rigtig mange medlemmer hr fra til 
den tid er sendt til Høje Taastrup, Roskilde m.v. Man kan evt. på det tidspunkt slå kreds III 
og Kreds IV sammen. 
 
Husene Specielt er det vanskeligt at organisere i husene flere steder – på grund af 
forflyttelserne og nedlægning og oprettelse af adresser. 

 
7.  Status tillæg 18. 
Tillægsforhandlingerne går planmæssigt i Østbanegade 
Det samme går sig gældende for Tolden, de har modtaget skemaer fra 100 medlemmer ud af 
270, hvilket betragtes som meget positivt. 

 
 

6. Opfølgning på medlemsmail. 
Intet. 
 

7. Eventuelt. 
Intet. 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 


